
Rada Miejska w Nowej Słupi 

Radni-Sesja 

Protokół nr 8/2023 

LXXVIII Sesja w dniu 9 sierpnia 2023  

Obrady rozpoczęto 9 sierpnia 2023 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:12 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Cisłowski 

2. Bartosz Dutkiewicz 

3. Marcin Grzegorski 

4. Ryszard Karpiński 

5. Robert Klefas 

6. Sylwester Kozłowski 

7. Dawid Marzec 

8. Halina Misiurska 

9. Łukasz Nowak 

10. Ewa Pastuszyńska 

11. Rafał Piasecki 

12. Grzegorz Rapcia 

13. Jerzy Roman 

14. Adam Sałata 

15. Lidia Wiącek 

1. Otwarcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dzień dobry, witam wszystkich serdecznie. Otwieram siedemdziesiątą ósmą nadzwyczajną 

sesję Rady Miejskiej w Nowej Słupi. Witam burmistrza, pana Andrzeja Gąsiora. Witam 

sekretarz, panią Agnieszkę Lewandowską. Witam inspektor do spraw księgowości, panią 

Annę Rolę. Witam obsługę Rady, pana Daniela Binkowskiego. I witam panie i panów 

radnych przybyły na dzisiejszą sesję. 

 

 

2. Stwierdzenie kworum, przedstawienie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie kworum, przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 



1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2023-

2039, 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2023 rok, 

4. Zamknięcie obrad. 

Uwag do porządku nie zgłoszono 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 11, NIEOBECNY: 4 

 

Wyniki imienne: 

OBECNY (11) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester 

Kozłowski, Halina Misiurska, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata, 

Lidia Wiącek 

NIEOBECNY (4) 

Marcin Grzegorski, Dawid Marzec, Łukasz Nowak, Grzegorz Rapcia 

 

 

 

3. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2023-

2039, 

 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2023 rok, 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Przechodzimy do punktu trzeciego, podjęcie uchwał i podpunkt pierwszy i drugi sprawy 

związane z budżetem i bardzo proszę panią Annę o zreferowanie zmian. 

 

Anna Rola 

- Czyli dzisiejszą sesją dokonuje się zmian w planie dochodów budżetu gminy na rok 2023 

zgodnie z załącznikiem numer 1 do niemniejszej uchwały. Dokonuje się również zmian w 

planie wydatków budżetu gminy na rok 2023 zgodnie z załącznikiem numer 2 do 

niemniejszej uchwały. Wykonanie uchwały powierza się burmistrzowi miasta i gminy Nowa 

Słupia. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego. Uzasadnienie do uchwały, nie mniejszą 

uchwałą, zwiększono plan dochodów bieżących o kwotę 16 700 zł darowizny na wydatki 

związane z dożynkami gminnymi, 5000 darowizny na wydatki związane z organizacją Dni 

Rudek, 33 490 zł wpływy z tytułu podatku leśnego, 1298,50 zł wpływy z kar i odszkodowań, 

4395,60 zł wpływy z opłaty eksploatacyjnej, 21 862,20 zł wpływy z różnych dochodów. 

Zwiększono również plan wydatków bieżących Urzędu Gminy o kwotę 16 700 wydatki na 

organizację dożynek gminnych kwota pochodziła z darowizny, 5 tys. kwota na organizację 

Dni Rudek, kwota z darowizn, dokonano również uzupełnienia i przesunięcia planu na 

poszczególnych klasyfikacjach dotyczących m.in. zakupu energii elektrycznej, 

odprowadzenie ścieków, kosztów utrzymania straży i to daje nam łączną kwotę 61 46,38 zł. 

Natomiast w WPF-ie zwiększyła nam się wartość dochodów bieżących o kwotę 82 746,38 zł i 



zwiększono kwotę również wydatków bieżących o tą samą kwotę 82 746,38 zł. Podstawą 

wprowadzenia zmian do wieloletniej prognozy finansowej jest uaktualnienie danych 

wprowadzonych uchwałami i zarządzeniami do budżetu gminy na 2023, a dotyczącymi 

zwiększenia wysokości uzyskanych dochodów i ponoszonych w związku z tymi wydatkami.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- To wszystko, tak? Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Kolega Ryszard chce zabrać głos. 

Czy ktoś z pań, panów radnych chciałby zabrać głos? Dobrze, bardzo proszę.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Jakie proporcje są?  

 

Anna Rola 

- Już przeczytam, bo jest to wszystko w załączniku numer jeden. Więc tak. Ochotnicze Straże 

Pożarne. Musieliśmy uzupełnić plan na zakup usług pozostałych w kwocie dwa tysiące. 

Zwiększyliśmy dział 901 Gospodarka Ściekowa i Ochrona Wód. I tu jest zakup energii aż 41 

655 złotych i zakup usług pozostałych 8 079 złotych i 20 groszy. Zwiększaliśmy na promocji 

na dziale 750 75 promocja jednostek samorządu o kwotę 5 tysięcy i zwiększaliśmy również 

zakup energii na administracji o kwotę 14 000,70 groszy oraz na dostarczaniu wody na 

energię musieliśmy zwiększyć plan aż o 23 382,18 zł. Tutaj głównie zwiększaliśmy plan na 

energię, ponieważ, no, duże są teraz opłaty. W związku z... Przepraszam. A, minus 14, tak. 

Zdejmowaliśmy za administrację, przepraszam bardzo, Z administracja dawaliśmy na 

dostarczanie wody. Przeniesione, przenosiliśmy.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Ja mam takie pytanie, Pani Inspektor. Co roku przed tymi dożynkami, czy 

Dniami Rudek, to wszystkie te sprawy finansowe były załatwiane, że tak powiem 

kolokwialnie, przez GOK . I nie musieliśmy robić. Dlaczego w tym roku jest to przez nasz 

budżet gminy, a nie za pośrednictwem GOKu? Przecież tam oni dobrze chyba rozliczali te 

dopłaty i tak dalej. Tak nie musielibyśmy robić tej sesji nadzwyczajnej, tak? A co 

spowodowało, że taka zmiana?  

 

Anna Rola 

- Po prostu nie zwiększaliśmy dotacji też na GOK i... Nie było pieniędzy i...  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- No ale to ta sesja jest zwołana przede wszystkim o wpłaty na dożynki, tak? I zawsze, co 

roku były te wpłaty dokonywane na konto GOK-u. I później GOK to rozliczał. Dni Rudek też 

były w taki sposób rozliczane, a w tym roku mamy zmianę, że wpłaty są na urząd gminy, a 

nie na konto GOK-u. I dlatego ja pytam o tą zmianę, co spowodowało. Pan burmistrz, bardzo 

proszę.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Przede wszystkim nie przekazaliśmy ponieważ nie mamy środków bieżących, a GOK się 

zwracał kilkakrotnie o środki bieżące na zwiększenie dotacji swojej, więc my nie chcieliśmy 

przekazywać dotacji, ponieważ nie wiedzielibyśmy nawet, jakie pieniądze wpłynęły, prawda, 

one mogłyby, że tak powiem, być skierowane gdzieś indziej, a myśmy chcieli je skierować na 

te wydarzenia, na które nie mamy po prostu pieniędzy. Dokładnie, no po prostu nie 

wiedzielibyśmy nawet, gdzie te środki trafią tak naprawdę, a tutaj chodzi o to, żeby te środki 

były celowane. Państwo, którzy składali pieniądze, składali na konkretne wydarzenia. Po 



prostu były to pieniądze skierowane na konkretne wydarzenia i jeżeli te środki byłyby 

przesunięte gdzieś, ktoś może miałby do nas pretensje z wpłacających, mam tu listę 

wpłacających i jeżeli państwo, jeżeli pan przewodniczący pozwoli, to od razu podziękował 

tutaj na łączach oczywiście my podziękowania skierujemy również podczas tych imprez, ale 

chciałbym tą drogą również skierować podziękowania, ponieważ wpłynęła znacząca kwota. 

Jest to na pewno działanie tu i Pani Sołtys, i nasze gminy, i moje osobiste również 

zaangażowanie, że udało się te środki ściągnąć. Dlatego wszystkim serdecznie oczywiście 

dziękujemy. I z listy mamy tak, Bank Spółdzielczy w Ostrowcu Świętokrzyskim, Wytwórnia 

Wyrobów Piekarniczych Oleńka Rudki, New Vision Rafał Ruchomski, Dru Tur Michał 

Turek, Świętokrzyskie Przedsiębiorstwo PHU Dom Krzysztof Bonar, Przedsiębiorstwo 

Produkcyjno-Handlowe Usługowe DREWMAX, Drewno Star Piotr Nowocień, Trans Tur 

Waldemar Turek, MDru Damian Misiurski. To są wpłaty, które wpłynęły w ostatnich dwóch 

tygodniach. Ja serdecznie bardzo dziękuję, dlatego że tak naprawdę pozwoli nam to 

przeprowadzić, te imprezy.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Czy jeszcze chciałby ktoś z radnych zabrać głos?  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Tam wpłynęła kwota większa, ale ona została po prostu rozdysponowana tak, że jest, bo nie 

była wpisana, że to jest czy na Dożynki, czy na Dni Rudek, rozdzielona została po prostu ta 

kwota na, że tak powiem, na pół. Po równo.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Czy jeszcze są jakieś pytania? Dziękuję bardzo, zamykam dyskusję. Przechodzimy w takim 

razie do głosowania. Stwierdzam, forum. Głosujemy w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Nowa Słupia na lata 2023-2039. Kto z Państwa radnych jest za, bardzo 

proszę o przyciśnięcie przycisku, podniesienie ręki, kto jest przeciw, kto się wstrzymał. 

Dziękuję bardzo. Informuję, że uchwała została przyjęta jednogłośnie i przechodzimy do 

punktu drugiego. Stwierdzam kworum. I głosujemy w sprawie zmian w budżecie gminy na 

dwutysięczny dwudziesty trzeci rok. Kto z Państwa radnych jest za, bardzo proszę o 

przyciśnięcie przycisku, podniesienie ręki, kto jest przeciw, kto się wstrzymał. Dziękuję 

bardzo. Informuję, że głosowało jedenastu radnych. Wszyscy byli za. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. I to już jest wyczerpany porządek obrad w sprawie głosowania. Panie 

burmistrzu, ja sobie tylko pozwolę, jeśli można, ponieważ nie mamy tutaj spraw różnych, a 

dymarki tuż tuż, więc chciałem tylko tak no trochę z przykrością i z żalem się odnieść do tych 

zaproszeń, które są na dymarki świętokrzyskie i fakt pominięcia na nich Rady Miejskiej. No 

może to i tak jest, że Rada Miejska jest ciałem stanowiącym i ma obowiązek uzupełniać 

ewentualne braki finansowe co do tej imprezy, ale oprócz tego my jako radni też składaliśmy, 

zrobiliśmy swoją prywatną składkę na ufundowanie nagród dla artystów. No i też z żalem 

stwierdzam, że zostaliśmy po prostu pominięci i no to tak moje odczucie, ale uważam też, że 

powinienem stać na straży i tutaj bronić Radę, że no tak po prostu uważam to za nie 

dżentelmeńsko pominięcie, jednak jako nawet współorganizatorów czy sponsorów, czy 

jakkolwiek by to nazwać, Rada Miejska powinna być jednak umiejscowiona na zaproszeniu. 

Po prostu mnie w związku z tym przykro. Nie wiem, czy w związku z tym też przy 

oficjalnym otwarciu, czy my powinniśmy się w ogóle pokazywać, czy jesteśmy po prostu 

zbędni. To tyle z mojej strony.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Szanowni Państwo ja chciałbym się tylko krótko do tego odnieść. Nigdy nie było tak w 



historii, że Rada była współorganizatorem. Oczywiście Rada razem z gminą jest 

organizatorem i to nie ulega wątpliwości. Ja nie jestem sam organem w gminie Nowa Słupia 

jako jeden organ, tylko jestem razem z Radą. Nie ma czegoś takiego. Nigdy nie było w 

historii Rady jako współorganizatora. Gdybyście Państwo zgłosili taką zapotrzebowanie, że 

wiadomo, że GOK jest głównym organizatorem, przewidział dla Państwa dodatkową pulę 

biletów, bo Pani dyrektor przekazała, że dodatkowa pula biletów trafi do Rady Gminy. Ja już 

w to nie wchodziłem, ponieważ ona jest organizatorem, ona bierze to na siebie, odpowiada za 

to, współpracuje z Radą, ustalała to z Radą. Więc ja w te ustalenia absolutnie nie wchodziłem, 

ponieważ nawet ich szczegółów nie znałem. Natomiast nigdy w historii nie było, odkąd ja 

pamiętam, rady wpisanej jako współorganizatora. Więc jest to, rada jest zawsze z szacunkiem 

przyjęta, zawsze uczestniczy, jeżeli chodzi o dymarki świętokrzyskie, ale no szanowni 

Państwo, no nie róbmy z tego jakiejś historii. Ale przecież nigdy nie było, to czemu nikt nie 

zgłosił takiego pomysłu w rozmowie. Tyle rozmów tu było o Dymarkach Świętokrzyskich, że 

Rada chce być współorganizatorem. Ja mogę się jako burmistrz wycofać, nie musi tam być. 

Jeżeli państwo tak uważacie, może być Rada tylko.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Panie burmistrzu, to nie chodzi o to.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Ale o co chodzi, panie przewodniczący? Proszę powiedzieć, tak naprawdę. No bo nie wiem, 

skoro przez 30 lat nie było, a teraz pan znalazł taki punkt zaczepienia, że ma być, to ja nie 

rozumiem. Przecież Rada jest szanowana, nigdy nie jest pomijana, zawsze jest na dymarkach, 

zawsze dymarki otwiera, uczestniczy w otwarciu dymarek, zawsze jest zapraszana. Ja 

oczywiście dzisiaj też chciałbym informację przekazać, skoro pan przewodniczący 

powiedział, króciutko wykorzystać tą informację, ponieważ program znamy, wiemy, że 

zaczynamy pochodem, ale w sobotę między godziną 17.00 a 19.00 będziemy przyjmować 

jakichś gości. Będzie też otwarcie, Dymarek razem z Radą właśnie na scenie. Oczywiście 

mam nadzieję, oczywiście przygotowane na to, że Rada powinna uczestniczyć w tym i 

powinna w tym być, bo nie wyobrażam sobie inaczej. Zawsze tak było. Jest przygotowany 

poczęstunek dla całej Rady. Oczywiście goście, którzy przyjadą również, myślę, że pan 

przewodniczący razem z panem Burmistrzem będzie zapraszał gości, którzy tu przyjadą. Jest 

zaproszonych dużo gości, ale kto przyjedzie tak naprawdę nie wiemy, nie mamy potwierdzeń, 

ponieważ jest to impreza że tak powiem długa, trzydniowa, rozbita, a więc goście sobie 

planują przyjazdy w różnych terminach, piątek, czy sobota, czy niedziela i ja oczywiście 

jestem przekonany, że Rada będzie w tym uczestniczyć, bo nie wyobrażam sobie inaczej, a 

nigdy tak nie było. Jeżeli państwo chcecie to zmienić, no to przecież było tyle rozmów, 

można było to zmienić. Ja jestem otwarty na zmiany, jeżeli chodzi o, jeżeli państwo chcecie 

w jakiś sposób zmienić to, co było do tej pory. Jak najbardziej, tylko trzeba po prostu to 

uzgodnić. Organizatorem głównym Dymarek jest GOK, wiemy, że on bierze na siebie. 

Współorganizatorami jest Regionalna Organizacja Turystyczna, Park Dziedzictwa, Muzeum 

Starożytnego Hutnictwa. Tak zostało to wpisane. Jestem zaskoczony tym. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Jeszcze radny Sylwester Kozłowski.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Bardzo dziękuję. Panie Burmistrzu, ja mam pytanie poniekąd związane z dymarkami, z 

gośćmi, z imprezą, która będzie od trzech tygodni mamy podłączoną oczyszczalnię ścieków i 

ścieki mamy przekierowane. Czy już nie ma problemu w Nowej Słupi tego naszego z 



kanalizacją i z tym, co było czuć wcześniej po tym przełączeniu, jak to działa, jak to 

funkcjonuje?  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Nie mam jeszcze pełnej informacji. Na pewno jest za krótko. Poza tym wiadomo, że układ 

też musi się w pewien sposób przeczyścić. Musimy to sprawdzić, bo nie wiem, czy na 

przykład ciśnienie powinno się zmienić na pewno na tej rurze głównej ciśnieniowej. Powinno 

być mniejsze. Nie mam jeszcze informacji. Za krótko to jeszcze jest w tej chwili funkcjonuje. 

Myślę, że to trzeba poczekać przynajmniej kilka miesięcy, żeby po prostu mieć taką 

informację. Poza tym myślę, że jest jeszcze, z tego co ja wiem, nie całość tego przełączenia, 

jeszcze ma być przełączona część Baszowic. No na pewno wpływ na to ma spory. Ja 

osobiście powiem tak, kilka razy tu byłem podczas w banku czy na rynku, no ja osobiście nie 

odczuwam od jakiegoś czasu, nie mówię o tym przełączeniu, ale od jakiegoś czasu nie 

odczuwam tego, co było do tej pory wcześniej. Nawet może akurat te warunki pogodowe są 

takie, że tego nie czuć jest, ale jest to znacząco mniej niż było do tej pory.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2023-

2039,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester 

Kozłowski, Halina Misiurska, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata, 

Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Grzegorski, Dawid Marzec, Łukasz Nowak, Grzegorz Rapcia 

 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2023 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester 

Kozłowski, Halina Misiurska, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata, 

Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Grzegorski, Dawid Marzec, Łukasz Nowak, Grzegorz Rapcia 

 

 

 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Nowej Słupi 

 

 

Rafał Piasecki 

4. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Przechodzimy do punktu czwartego. Zamykam obrady. 

 

  

  Protokołował 

 

 

Daniel Binkowski 


